

CNY Donation to Sg. Buloh Leprosy Centre

In conjunction with the Chinese New Year celebrations, a team of Sports Toto staff made a goodwill visit to the Sungai Buloh Leprosy Centre on 29 January 2021 and brought cheer to some 198 inmates from all races at the centre.

The Sports Toto team shared a light moment with the inmates before handing over a RM4,500 cash cheque and RM500 worth of cash vouchers to Mr. Tan Hing, the chairman of Sungai Buloh Settlement Council.

Mr. Tan thanked Sports Toto for the continued support given all these years as the festive contribution has indeed meant a lot to the less fortunate.

多多博彩牛年往双溪毛糯麻风病中心送温情

配合农历新年佳节庆典，一支由多多博彩员工组成的爱心团队在 2021 年 1 月 29 日亲善探访双溪毛糯麻风病中心，向大约 198 名各族康复者送上佳节欢乐。

多多博彩爱心团队在当天也与康复者们欢乐互动，令场面倍增温馨。随后，他们把面值 4500 令吉的支票以及价值 500 令吉的购物礼卷移交给双溪毛糯参议会主席陈兴先生。

陈先生也衷心感谢多多博彩多年来的持续支持，因为这些善款与捐赠品对那些康复者来说确实是别具意义的。